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Radny Rady Miasta Wtoclawek Wlocfawek 6.02.2018r.

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloclawka

Ponownie prosze o podjqcie skutecznych dzialarl zwiqzany ch z systematyanym
spnqtaniem skwerku u zbiegu uric Koszubska - pronty. Do dnia dzisiejszego mimo
telefonicznych interwencji nie sprzqta siq w/w placu- boiska do koszyk6wki, kt6ry iest
wlasnoSciq miasta. Do dzisiaj sq pozostalosci po ,,sylwestne,',jest brudno, potluczone
butelki, nagromadzone imieci itp. proszq MzuKiD o posprzatanie a zarazem obiqcie
systematycznym sprzataniem tego2 placyku w przyszlofci tak ja k to mialo miejsce jak
Dyrektorem byt Pan Jan Butlewski gdzie bylo czysto i porzqdek.

W zalqczeniu zdjqcia obracajqce stan czystosci w/w placu bqdqcego wlasnodciq
miasta Wloctawek.
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